



DASAR DANA PELANGGAN

Untuk tujuan undang-undang dan/atau tafsiran untuk tujuan yang sama, dokumen rasmi ialah dokumen Inggeris. Terjemahan disediakan sebagai ihsan tetapi tidak boleh digunakan sebagai dokumen yang sah untuk tujuan undang-undang/untuk tujuan undang-undang atau secara amnya atas sebarang sebab undang-undang.

Akaun Yang Dijadikan Terpisah

Akaun yang dijadikan terpisah adalah akaun bank atau akaun sekuriti di mana dana pelanggan disimpan berasingan daripada dana syarikat perantara sekuriti. Undang-undang memerlukan agar pemegang lesen harus menyimpan berasingan, dalam akaun berasingan dalam buku broker, sekuriti yang dipegang bagi pelanggan daripada sekuriti broker itu sendiri. Ini dilakukan untuk mencipta pemisahan yang jelas antara kedua-dua kumpulan wang supaya dana pelanggan tidak digunakan untuk tujuan yang salah. Salah satu sebab utama bagi peraturan ini adalah ia juga membantu memastikan bahawa wang atau sekuriti dapat dikenal pasti dengan mudah sebagai milik pelanggan jika firma menjadi bankrap.

Dana yang dipindahkan dari seorang pelanggan individu kepada QUALITY FX LTD biasanya akan diterima secara langsung ke dalam akaun bank pelanggan yang dijadikan terpisah, dan syarikat tidak boleh menggunakan dana tersebut. Semua dana pelanggan dipisahkan daripada dana yang dimiliki oleh pemegang lesen.

Apabila anda membuka akaun dengan kami, kami akan mengekalkan wang anda dengan terpisah. Ini bermaksud bahawa kami membayar wang setiap pelanggan - termasuk deposit dan keuntungan tidak sebenar bersih - ke dalam akaun bank pelanggan yang dijadikan terpisah (iaitu akaun yang berasingan daripada milik kami sendiri).

Sebagai syarikat yang mendapat kebenaran, kami diwajibkan untuk:

- Menyimpan rekod dan akaun yang tepat - supaya pada bila-bila masa dan tanpa sebarang kelewatan - membezakan aset yang dipegang bagi satu pelanggan daripada aset yang dipegang bagi mana-mana pelanggan lain, dan aset milik syarikat;
- Menyelenggara rekod dan akaun yang tepat. Akaun tersebut akan dikemaskini secara bulanan mengikut kod tingkah laku am;
- Melakukan penjelasan antara akaun dalaman dan rekod, serta dengan pihak ketiga; dan
- Mengambil langkah-langkah yang diperlukan untuk memastikan dana pelanggan yang disimpan dipegang dalam satu akaun atau beberapa akaun yang dikenal pasti berasingan daripada mana-mana akaun yang digunakan oleh Syarikat.